

FUNGICLEAR WASH- sepia soap
Alva-Amco Pharmacal Companies, Inc.

Fungiclear Wash

NEW
NOUVEAU

DIN-HM 80088321

FUNGI CLEAR™
WASH/NETTOYANT

Now Treat Jock Itch in the Shower
 Traitez maintenant l'eczéma marginé de Hébra dans la douche

Also Treats Athlete's Foot, Ringworm, and Tinea Versicolor
 Traite aussi le pied d'athlète, la dermatophytose et le pityriasis versicolor

with TEA TREE OIL
 avec HUILE D'ARBRE À THÉ

Chrysarobinum 12x + Sepia 12x Chrysarobinum D12 + Sepia D12
 Homeopathic / Homeopatique 177mL / 177 ml

Recommended use or purpose: Homeopathic remedy for the treatment of jock itch (tinea cruris), ringworm (tinea corporis), athlete's foot (tinea pedis) and tinea versicolor. For relief of itching, scaling, cracking, burning, redness, soreness, irritation and discomforts which may accompany these conditions.

Recommended Dose Adults (18 years of age and above): Cleanse the affected area with Fungiclear Wash and warm water, rinse and dry thoroughly. For best results, leave on for 1 - 2 minutes before rinsing and drying. Use twice a day, morning and night, or as directed by a healthcare professional. For jock itch, use daily for two weeks; for ringworm, athlete's foot and tinea versicolor, use daily for four weeks.

Medicinal Ingredients: Chrysarobinum 12x (Extract from Goa powder, a substance deposited in the wood of Andira araroba), Sepia officinalis 12x (dried inky juice) **Non-medicinal ingredients:** DL-Panthenol, lauramidopropyl betaine, melaleuca alternifolia (tea tree) leaf oil, lactose, phospholipids, purified water, sodium C14-16 olefin sulfonate, sodium chloride. **Risk Information: For External Use Only.** Avoid contact with the eyes. Consult a healthcare practitioner before use if you are pregnant or breastfeeding. Stop use if excessive skin irritation develops or increases. Consult a healthcare practitioner if symptoms persist or worsen. This product is not effective on the scalp or nails. Intended for use by normally healthy adults only. Persons under 18 years of age or those with sensitive or allergic skin should use only as directed by a healthcare professional. **Keep out of reach of children.** If swallowed, get medical help or contact a poison control centre immediately.

Utilisation recommandée : Remède homéopathique pour le traitement de l'eczéma marginé de Hébra (tinea cruris), de la dermatophytose (tinea corporis), du pied d'athlète (tinea pedis) et du pityriasis versicolor. Pour le soulagement des démangeaisons, de la desquamation, des déchirures, de la sensation de brûlure, de la rougeur, de la douleur, de l'irritation et de l'inconfort pouvant accompagner ces affections.

Dose recommandée pour les adultes (18 ans et plus) : Nettoyer la zone affectée avec le nettoyant Fungiclear et de l'eau chaude, rincer puis sécher complètement. Pour de meilleurs résultats, laisser agir pendant 1 à 2 minutes avant de rincer et de sécher. Utiliser deux fois par jour, matin et soir, ou selon les directives d'un professionnel de la santé. Pour l'eczéma marginé de Hébra, utiliser quotidiennement pendant deux semaines; pour la dermatophytose, le pied d'athlète et le pityriasis versicolor, utiliser quotidiennement pendant quatre semaines. **Ingédients médicinaux :** Chrysarobinum D12 (extrait de poudre de goa, une substance qui se dépose dans le bois de l'arbre Andira araroba), Sepia officinalis (seiche commune) D12 (jus d'encre de seiche séchée) **Ingédients non médicinaux :** DL-panthénol, lauramidopropyl bêtaïne, huile de feuilles de Melaleuca alternifolia (arbre à thé), lactose, phospholipides, eau purifiée, oléfine (C14-16) sulfonate de sodium, chlorure de sodium. **Renseignements sur les risques :** **Pour usage externe seulement.** Éviter le contact avec les yeux. Consultez un professionnel de la santé avant d'utiliser ce produit si vous êtes enceinte ou si vous allaitez. Cesser l'utilisation si une irritation excessive de la peau se développe ou augmente. Consultez un professionnel de la santé si vos symptômes persistent ou s'aggravent. Ce produit n'est pas efficace sur le cuir chevelu ou les ongles. Conçu pour être utilisé uniquement par des adultes en bonne santé. Les individus de moins de 18 ans ou ceux présentant une peau sensible ou sujette aux réactions allergiques ne devraient utiliser ce produit que selon les directives d'un professionnel de la santé. **Tenir hors de portée des enfants.** Si le produit est avalé, consulter un médecin ou communiquer immédiatement avec un centre antipoison.

CONTENTS SEALED with safety seal under the tube cap. Unscrew cap, remove seal and replace cap prior to first use. Do not use if seal is broken or missing.

CONTENU SCÉLLÉ avec un sceau de sécurité sous le bouchon du tube. Dévisser le bouchon, retirer le sceau et remettre le bouchon avant la première utilisation. Ne pas utiliser le produit si le sceau est brisé ou manquant.

Dist.: International Division/Division Internationale
 ALVA-AMCO Pharmacal Companies, Inc., Niles, IL 60714, U.S.A.
 Imported by/Importé par:
 M.C.P. McLaughley Consumer Products Management, Inc.
 3365 Harvester Road, Suite #204
 Burlington, Ontario, (Canada) L7N 3N2
 CAT26-ORD, 0920

Prod. No.: CA26006

FUNGICLEAR WASH

sepia soap

Product Information

Product Type	HUMAN OTC DRUG	Item Code (Source)	NDC:52389-626
Route of Administration	TOPICAL		

Active Ingredient/Active Moiety

Ingredient Name	Basis of Strength	Strength
CHRYSAROBIN (UNII: 6307EF51M1) (CHRYSAROBIN - UNII:6307EF51M1)	CHRYSAROBIN	12 [hp_X] in 1 mL
SEPIA OFFICINALIS JUICE (UNII: QDL83WN8C2) (SEPIA OFFICINALIS JUICE - UNII:QDL83WN8C2)	SEPIA OFFICINALIS JUICE	12 [hp_X] in 1 mL

Inactive Ingredients

Ingredient Name	Strength
LAURAMIDOPROPYL BETAINE (UNII: 23D6XVI233)	
PANTHENOL (UNII: W9CM0O67Z)	
LECITHIN, SOYBEAN (UNII: 1DI56QDM62)	
WATER (UNII: 059QF0KO0R)	
SODIUM CHLORIDE (UNII: 451W47IQ8X)	
SODIUM C14-16 OLEFIN SULFONATE (UNII: O9W3D3YF5U)	
TEA TREE OIL (UNII: VIF565UC2G)	
ANHYDROUS LACTOSE (UNII: 3SY5LH9PMK)	

Packaging

#	Item Code	Package Description	Marketing Start Date	Marketing End Date
1	NDC:52389-626-06	177 mL in 1 TUBE; Type 0: Not a Combination Product	03/24/2021	

Marketing Information

Marketing Category	Application Number or Monograph Citation	Marketing Start Date	Marketing End Date
Export only		03/24/2021	

Labeler - Alva-Amco Pharmacal Companies, Inc. (042074856)

Revised: 12/2023

Alva-Amco Pharmacal Companies, Inc.